
Už trikrát nám Matovič nastavil zrkadlo – už
trikrát! A trikrát sme nepochopili, že to nie je
o ňom, ale o nás, že plošné testovanie je
nielen cesta k transformácii spoločnosti na
zotročený dav pracujúceho dobytka
biorobotov, ale aj cesta k slobode
- CZ24 News | 5. února 2021

“…vyjadrím sa len k poslednému odstavcu: “ak budem nútená kvôli zamestnaniu….”

Viem, kam smeruješ, preto ti v tomto smerovaní odpoviem – Sputnik V hoc aj do Maďarska, ale podľa
mňa sa V.Orbán postará, aby bol k dispozícii aj v regiónoch Slovenska s maďarskými menšinami,
alebo im umožní očkovanie v Maďarsku.”

No, teraz to podstatné: “ak budem nútený/á kvôli zamestnaniu…”

Polož si, nielen ty, ale aj všetci ostatní, kto to stavia do takejto polohy, čo je v tvojom živote priorita:
zdravie, alebo zamestnanie? Vy ste ochotní kvôli udržaniu zamestnania, kvôli ekonomicko-
materiálnej stránke života obetovať vlastné zdravie a riskovať vlastný život.

Matovič nám nechcene všetkým už tretíkrát nastavuje zrkadlo, nielen nášho zotročenia, ale aj
nášho hodnotového rebríčka – priority hodnôt. To ozaj ste ochotní predať vlastné zdravie a
riskovať život kvôli peniazom? Padnúť na hubu, skrachovať, trieť biedu – to sa už mnohým z nás
stalo, niektorým nie jedenkrát. Ale vždy je možnosť sa pozviechať, znova sa ekonomicky postaviť na
nohy. Ak však stratíš zdravie, život – už sa nepostavíš, nepozviechaš nielen ekonomicky.

Sme vo vojne. Druhá svetová vojna zdevastovala mnoho materiálnych hodnôt, statkov, zruinovala
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ekonomiky, často nebolo čo do úst, ľudia prišli o strechu nad hlavou – no o pár rokov to bolo všetko
obnovené. Len nikto nikdy už nevrátil zdravie vojnovým kalikám a život padlým…
Matovič na začiatku premiérovania, a potom nie jedenkrát v sporoch so Sulíkom zopakoval, že pre
neho je prioritné zdravie občanov. Nehľaďme na to, že deje sa tými opatreniami skôr opak, ale deje
sa to inak v Európe v EÚ? Nie, ide sa podľa rovnakej schémy, takže je jedno, kto by bol vo vláde, aj
tak by sa testovalo, tlačilo by sa do vakcinácie.

Všetci sme predpojatí voči Matovičovi – je to narcis, aj inak psychicky narušený jedinec, egomaniak a
čo ja viem, čo všetko mu ešte pripisujú. Ale ja počúvam, čo hovorí a riadim sa tým, čo R.Fico počas
Matovičovej vlády nie raz povedal: “My, ako opozícia, nemáme problém v parlamente zahlasovať za
akýkoľvek zmysluplný, rozumný vládny návrh.”

Ja sa od určitej chvíle riadim voči vláde a Matovičovi tým istým princípom, a hľadám, čo v na prvý
pohľad v absurdnom, antiľudskom opatrení môže byť dobré. Ak to budem hľadať optikou doterajšieho
spôsobu života pred koronou v snahe to všetko vrátiť naspäť – tak jasné, že nič pozitívne nenájdem.
Ale nepovedali sme už minulý rok na jar, že pandémia je prostriedok na pretransformovanie
spoločnosti, a teda logicky aj jednotlivcov? Transformácia môže prebiehať buď smerom k ešte väčšej
degradácii, alebo konečne k evolúcii – k spoločnosti Človekov. Preto ja vždy posudzujem: Je to, čo
povedal, rozumné, je niečo na tom, čo robí, navrhuje rozumné, je tam niečo, čo napriek jeho/ich
zámeru viem využiť pre evolúciu k Človeku v sebe? Je tam niečo také, aj keď sa to na prvý pohľad
nezdá? Veď vždy platilo a platí: “Všetko zlé je na niečo dobré.” a “Čo ťa nezabije, to ťa posilní!”

Aj Matovič ako Woland v Majstrovi a Margeréte… je súčasťou tých síl, ktoré aj keď chcú konať zlo, a
aj ho konajú, v konečnom dôsledku konajú dobro. Len to dobro, o ktorom oni, ani Matovič, často
nemá ani tušenia, treba v tom nájsť – stačí sa pozrieť na to inou optikou – optikou evolúcie k Človeku,
a nebyť nenávistne predpojatý. Lebo od extrému “leboFico” sme sa dostali k extrému “Igiot”.
Ale povedzme si úprimne, je skutočne za všetko vinný “Igiot”, alebo táto nechutná prezývka je len
odrazom idiotov v nás, a za súčasný marazmus nesieme zodpovednosť my sami – tí idioti v nás, v
našej psychike?
Takže späť k Matovičovi: “Prioritou je zdravie obyvateľstva!” – áno, skutočne je to prioritou. Len
detaily toho, čo je to skutočne zdravie, a ako ho chrániť a udržiavať v pandemickom ošiali – to si už
musí v sebe a pre seba zodpovedať každý sám. A ak je to skutočne prioritou, tak tomu podriadiť a aj
niekedy obetovať všetko ostatné.

A je pre mnohých z nás zdravie prioritou, nielen deklarovanou, ale aj reálnou? Podobne sloboda?

Všetci nadávame na Matoviča, obviňujeme ho, lebo nás núti testovať sa, všetko podmieňuje “modrým
hajzlákom”. Ale už ste zabudli? – “Komu dávaš vinu (za svoj stav), tomu dávaš moc (nad svojim
osudom)!”

A čo takto sa na to pozrieť iným uhlom pohľadu. Áno, on nás skutočne šikanuje, ale skrze túto šikanu
aj nastavuje každému z nás zrkadlo miery vlastného zotročenia.
“ak budem nútený/á kvôli zamestnaniu”…
V Koráne sa píše a nie raz bolo na stránkach zverejnené: “majú oči, a nevidia, majú uši, a
nepočujú, majú rozum, a nerozmýšľajú…”

Pred prvým plošným testovaním sa ľudia neskutočne toho testovania báli, báli sa o svoje zdravie.
Mnohí hrdinsky deklarovali, že nepôjdu. Len sme čumeli s manželkou ako po celoplošnom testovaní
títo “hrdinskí” odmietači zrazu boli otestovaní. 8 z 10 týchto odmietačov sa dobrovoľne nechalo
prinútiť – lebo zamestnanie.

Strach a peniaze – srať na vlastné zdravie!



A pritom stačilo len počúvať a trocha premýšľať, a nie byť strachom paralyzovaný. Veď dva týždne
pred prvým celoplošným testovaním bolo v kuse zovšadiaľ – z rádií, televízie počuť o tom, že ako
zvládnu producenti a firmy výpadok zamestnancov kvôli testovaniu – hej, malo sa na mysli, že ak
budú vysoké čísla v karanténe kvôli pozitívnym výsledkom testovania. Zamestnávatelia jasne
deklarovali, že zvládnu výpadky do 10%, vo výnimočných prípadoch do 15%. A neboli to majitelia
butikov, či krajčírskych dielní, alebo iných podnikov, ktoré aj tak sú počas “lockdownu” uzatvorené.
Boli to podniky, ktoré musia frčať nepretržite.

10%!!!

1 z 10 a sú na hrane. Prečo sme sa na to nepozreli optikou inou a nevideli v tom možnosť úniku?
Stačilo, aby 2 z 10 nahlásili zamestnávateľovi, že sa testovania nezúčastnia, že dobrovoľne
zostávajú v domácej karanténe. Nič viac – nič menej. Bola taká možnosť? Bola! A iniciatíva i
tromfy v rukách by boli v rukách zamestnancov. Žiadne vydieranie, šikanovanie zamestnancov
zamestnávateľmi a podmieňovanie vstupu na pracovisko “modrým hajzlákom”. Zamestnávatelia by
ani nemuseli tlačiť na vládu, len oznámiť, že momentom testovania zatvárajú prevádzky, lebo to kvôli
ohlásenému výpadku zamestnancov neudržia. Tak jednoduché to bolo. A mi nevravte, že sa medzi
10-timi nenájdu aspoň dvaja aj teraz, o to viac na jeseň, ktorí by bez ujmy vydržali 10 dní bez príjmu.
A pritom nám vláda ešte aj uľahčila tú vzburu, to odmietnutie testovania, finančne utiahnuť. Veď
všetko je pozatvárané, musíme sedieť doma – veď to tak klesnú výdavky, toľko usporíme, keď môžme
kupovať len potraviny a základnú drogériu, a žiadne hlúposti v nákupných centrách, handry v
butikoch – žiadne zbytočné náklady. Ešte aj splátky úverov sme mali v minulom roku odložené. Tak
nám to uľahčili, tak pripravili, a my sme boli slepí, hluchí a sprostí. A takí zostávame aj naďalej, a
pritom sami sme si zrazu po minuloročnom jarnom “lockdowne” uvedomili a priznali, že toho až tak
veľa nepotrebujeme.

Už trikrát nám Matovič nastavil zrkadlo – už trikrát! A trikrát sme nepochopili, že to nie je o
ňom, ale o nás, že plošné testovanie je nielen cesta k transformácii spoločnosti na zotročený dav
pracujúceho dobytka biorobotov, ale aj cesta k slobode, k evolúcii smerom k Človeku – ale to sa treba
predovšetkým najprv oslobodiť od vlastných spútavajúcich okov myslenia otroka. Lebo ak povieš “ak
budem nútený/á kvôli zamestnaniu”, tak len priznávaš, že vo svojej psychike si už dávno otrokom.

Prepáčte za ostré slová, ale aj skutočne slobodným bude ťažko si zachovať slobodu, súc obkolesení
otrokmi. Lebo “ak zdochla koza mne, nech zdochne aj susedovi!” analogicky “keď ja som otrok, nech
sú všetci okolo mňa otrokmi!”

Admini a majitelia biblickej otrokárskej koncepcie nepotrebujú zotročiť všetkých – stačí kritický
počet – zbytok už pôjde samoriadením spoločnosti otrokov v zmysle vyššie uvedených porekadiel.

Sloboda, zdravie. Čo je prioritou? Zdalo by sa, že oboje. No nie je to tak.

Prioritou je zdravie, telesné a predovšetkým duševné, lebo bez zdravia slobodným nie si. Strata
telesného zdravia oberá o slobodu telo, strata psychického zdravia oberá o slobodu myseľ.

Matovič mal a má pravdu: “Prioritou je zdravie obyvateľstva!”

 

Zdroj: https://oracle911blog.wordpress.com/


